



23. 康卓公主仁波且

康卓公主仁波且是寧瑪派法王敏林赤欽仁波且的長女，仁波且是藏傳佛教中，同時擁有寧瑪和噶舉兩個傳承的偉大女性大師。

2007 年 5 月，當康卓公主仁波且見到三世多杰羌佛的《正法寶典》，非常高興，感激之餘，當即寫了賀函。

23. H.E. KHANDRO RINPOCHE

H.E. Khandro Rinpoche is the eldest daughter of H.H. Dharma King Mindrolling Trichen Rinpoche of the Nyingma sect. She is a great female master in Tibetan Buddhism who holds both the Nyingma and Kagyu lineages.

In May of 2007 when H.E. Khandro Rinpoche read *A Treasury of True Buddha-Dharma* about H.H. Dorje Chang Buddha III, she was very happy and grateful. She immediately wrote a letter of congratulations.



ཀུན་ཐུག་པུ་ཤིང་།

LOTUS GARDEN

1991 Pine Grove Road, Stanley, VA. 22851 USA

May 25, 2007

H.H. Yangwo Wan Ko Yeshe Norbu Dorje Chang

We are very appreciative of having received the book "Treasury of True Buddha-dharma" from the International Buddhism Sangha Association, which will benefit many people.

May His Holiness Yangwo Wan Ko Yeshe Norbu Dorje's achievements in the Buddhadharma manifest and benefit many sentient beings.

Most Sincerely,

H.E. Jetsun Khandro Rinpoche

Tel.: 540-778-2405

E-mail : admin@lotusgardens.org www.lotusgardens.org

尊聖的仰諤雲高益西諾布多杰羌佛：

我們非常感激從國際佛教僧尼總會得到這本將利益許多人的《正法寶典》。
祝願尊聖的仰諤雲高如意寶法王金剛佛法上的成就展顯和利益更多的眾生。

最誠摯的

康卓仁波且

2007 年 5 月 25 日